
 

 

Bestyrelsesmøde - Mandag d. 4. april 2022, kl. 16.00-18:00 

Referat 

Indkaldte: IGK Bestyrelse 2022 
Afbud: ingen 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 

 

2. Godkendelse af seneste referat 

Referaterne fra seneste møder den 6. og 14. marts blev godkendt. 

 

3. Bestyrelsen 2022 - Konstituering 

Bestyrelsen bød velkommen til Thomas Radtleff, som er nyvalgt bestyrelsesmedlem i 

Ishøj Golfklub. Thomas har en fortid som bestyrelsesmedlem i både Rønnede og Køge 

golfklubber. 

 

Thomas har primært arbejdet med juniorer og erhvervsklubber i sine tidligere klubber. 

 

Bestyrelsen præsenterede sig selv og deres arbejdsområder i Ishøj Golfklub. 

 

Bestyrelsen konstituerede sig som følger: 

Jan Hvidberg – Formand, jf. vedtægterne 

Merete Kjærgaard – Kasserer, jf. vedtægterne 

Kent Kølvig - Næstformand 

Thomas Kruse – Sekretær 

Magnus Overgaard, menigt medlem 

Claus Kjærgaard, menigt medlem 

Thomas Radtleff, menigt medlem 

 

Medlemmer af Ishøj Golfklubs diverse udvalg fremgår af hjemmesiden. 

 

4. Revurdering af Forretningsorden (vedhæftet) 

TK gennemgår forretningsorden og tilretter efter behov. 

Revideret forretningsorden forventes vedtaget på næstkommende bestyrelsesmøde. 

 



5. Opdatering fra udvalg og KiK 

Ishøj Golfklub indleder drøftelser med DGU om udvikling af juniorafdelingen. 

 

Turneringsudvalget måtte desværre aflyse åbningsturneringen søndag den 3. april på 

grund af sne på banen. Turneringen bliver i stedet afviklet søndag den 17. april. 

 

JH gav en orientering om Golfens Dag, som afvikles den 24. april kl. 10 – 13. 

 

Bestyrelsen tager sammen med breddeudvalget og baneudvalget kontakt til IGC med 

henblik på at tilrette frivilighedsdage. Dagene, hvor medlemmerne går til hånde og 

hjælper med praktisk arbejde på anlægget, har til formål at medvirke til at frigøre 

greenkeeper-timer til fordel for arbejde på selve banerne. 

 

Breddeudvalget mødes onsdag den 6. april for bl.a. at fastsætte datoer for kommende 

aktiviteter. 

 

6. Økonomi 

JH orienterede om et møde, som han og baneejer har afholdt med DGU og DIF, sammen 

med formanden for foreningen af private golfbaner om den aktuelle aftale mellem 

golfklubben og baneejer, som indebærer øget administration hos golfklubben. 

Det er endnu for tidligt at sige, hvorvidt aftalen fremadrettet kan gøres mere smidig. 

 

7. GLFR - Vi skal videre  

- Sponsorer(ansvar) 

-  Muligheder og features 

Punktet udsættes til næste møde. 

 

8. Eventuelt 
 

Næste møde: 17. maj kl. 17  


